
Trzydziesta  ósma sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 25 stycznia 2018 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXVIII/ 2018 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

25 stycznia 2018 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 14 

05
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 17
 00

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

Brak radnych 

1. Cornelis Vreeswijk 

2. Edwarda Iwańskiego 

 
co stanowi – 86,66% 

 

Obrady XXXVIII sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która 

przywitała wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika 

Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdziła quorum na podstawie listy obecności - 13 radnych obecnych.  

/ lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- Burmistrz Gminy wnosi o zmianę porządku obrad a 

mianowicie o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

konsolidacyjnego(druk nr XXXVIII/384/2018) 
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Przewodnicząca obrad- Czy są inne zmiany? 

 
Radny pan Janusz Pieróg- dlaczego ta uchwała nie była omawiana na komisji.  

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  o tym że taka uchwała będzie wskazana dowiedzieliśmy 

się między wysłaniem materiałów a sesją. 

 
Radny pan Janusz Pieróg- jest to ważna uchwała i składam wniosek formalny o odrzucenie tej 

uchwały i nie wprowadzanie jej do porządku obrad. Uchwała była nie opiniowana ja się czuję urażony 

że nikt nam nie przedstawił i mówiliście że mamy na to cały czas. Nie wiem czy dostaliśmy tą uchwałę 

na meila nie zapoznaliśmy się z tą uchwałą ja sprawdzałem do końca i jej nie było. Powinna być 

omawiana na komisji a później na sesji. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  od dawna wiemy, że nie mamy środków na spłatę kredytów i wydaje się 

logiczne że automatycznie powinna by jedna i druga uchwała i powinno być to omówione na komisji. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  o tej uchwale wspominaliśmy na komisji i jaka będzie 

przedstawiana na sesji i wniesienia do porządku obrad. Ta uchwała będzie łącznie z uchwałą w sprawie 

uchwalenia WPF i  jest to sugestia RIO by dołączyć to do uchwały budżetowej. By w kształcie naszej 

analizy. W tym nie ma mowy o zabezpieczeniu tylko że chcemy taki kredyt wziąć. A co do 

zabezpieczenia to w późniejszym terminie. Dzisiaj jest potrzebna tylko taka uchwała, że chcemy 

zaciągnąć kredyt. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-ale nie była ona omawiana. 

 

Pani Ewa Winkel kandydat na skarbnika- to jest uchwała, która pozwoli nam podjąć rozmowy z 

bankiem. 

 

Radny pan Robert Kowalski- czy to znaczy, że na podstawie tej uchwały Burmistrz kredytu nie będzie 

mógł wziąć. 

 

Pani Ewa Winkel kandydat na skarbnika-  po tej uchwale będziemy mogli podjąć rozmowy w banku. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  do kiedy musimy dostarczyć do RIO tą uchwałę. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  proszę o przegłosowanie wniosku formalnego czy nie wprowadzenie 

projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

 

Przewodnicząca obrad- kto jest za nie wprowadzaniem uchwały do porządku obrad. 

 

- za- 9- głosów 

- przeciw 4- głosy 

 

Przewodnicząca obrad-stwierdzam że wniosek formalny radnego pana Janusza Pieróg przeszedł 

większością głosów i uchwał nie zostanie wprowadzona do porządku obrad. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  chciałem złożyć wniosek by uchwały: sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2018 (druk nr XXXVIII/382/2018) 
23. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2018-2033 
(druk nr XXXVIII/383/2018) były procedowane na końcu. 
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Przewodnicząca obrad-  czy są jeszcze pytania? 

 

Przewodnicząca obrad-  nie widzę, wobec tego kto jest za przeniesieniem punktów w porządku obrad. 

 

- za- 9- osób 

- przeciw -4 głosy 
 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że uchwały zostały przesunięte w porządku obrad, wobec tego 

odczytam porządek obrad po zmianach 

 
Porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach:  
1. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych w szkołach podstawowych Gminy 
Trzcińsko-Zdrój, które będą brane pod uwagę podczas postępowania rekrutacyjnego oraz określenia 
liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia w roku 
szkolnym 2018/2019 (druk nr XXXVIII/ 361/2018) 
2. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznego przedszkola i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach Gminy Trzcińsko-Zdrój, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego oraz określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do 
ich potwierdzenia w roku szkolnym 2018/2019 (druk nr XXXVIII/ 362/2018) 
3. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia Przedszkola Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
oraz oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój.  (druk 
nr XXXVIII/ 363/2018)  
4. w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych gminy 
Trzcińsko-Zdrój na lata 2018-2021. (druk nr XXXVIII/ 364/2018) 
5. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 365/2018) 
6. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 366/2018) 
7. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 367/2018) 
8. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 368/2018) 
9. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 369/2018) 
10. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 370/2018) 
11.w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 371/2018) 
12. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 372/2018) 
13. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 373/2018) 
14. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 374/2018) 
15. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 375/2018) 
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16. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 376/2018) 
17. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 377/2018) 
18. w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXVIII/378/2018) 
19. w sprawie powołania Skarbnika Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXVIII/379/2018) 
20. w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego realizacji  programu interwencyjno-motywacyjnego  
dla osób nietrzeźwych z terenu Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXVIII/380/2018) 
21. w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXVIII/381/2018)                  
22. sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2018 (druk nr XXXVIII/382/2018) 
23. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2018-2033 
(druk nr XXXVIII/383/2018) 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 

 
Przewodnicząca obrad-  kto jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 
 

- za- 10 osób 

- wstrzymały się- 3 osoby 

 
Przewodnicząca obrad-  stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów. 

 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodnicząca obrad– protokół z XXXVII sesji był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na 

sesji, czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z XXXVII sesji bez 

odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XXXVII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad- czy są pytania? 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- czy to ma być wniosek na świetlicę w Piasecznie. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  Do 80% 
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Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  Jest informacja o naborze ale teraz jest jeden problem, bo okazuje 

się, że inwestycji nie ma w budżecie i została przesunięta na 2019r. co my zamierzamy z tym zrobić, bo 

jeszcze dopowiem, że mamy na to 100 tys. zł i to nie sa pieniądze gminne, tylko mieszkańców i dała to 

Avena. Cała inwestycja zamykała się w kwocie 20tys. zł. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- chcemy raczej pójść w świetlice w budynku po Avenie i 

myślimy że będzie to korzystniejsze i tańsze. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- ja tą propozycję mówiłem pół roku temu, można nie przyznawać 

tego w całości tylko jest pytanie na jakiej zasadzie udostępni nam tą świetlice.  

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  zmienił się tam właściciel i jest to Cornelis i wrócimy do 

rozmów. 

 

Radny pan Janusz Pieróg – jak mieliśmy to w budżecie i WPF to nie było naboru a teraz jak my to 

wykreśliliśmy to jest możliwość naboru. Teraz pojawia się oferta, a my z tego nie możemy skorzystać. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  czy możemy złożyć wniosek jak my nie mamy tego w WPF. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- nie możemy, każdy przedsiębiorca który żyje w środowisku 

chce dobrze żyć z mieszkańcami. Rozbudowa świetlicy w Piasecznie nie koniecznie im pasuje, jak 

byśmy mniejsze środki włożyli w pomieszczenie po Avenie to efekt byłby lepszy. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- tu rozmawiamy ale mnie interesuje na jakiej zasadzie byśmy ten 

klub przejęli. 

 

Radny pan Janusz Pieróg –można złożyć wniosek i rozmawiać z Aveną.  

 

Radny pan  Robert Kowalski-  z Piasecznem jest problem już od zeszłej kadencji bo to jest problem z 

planowaniem czy nie lepiej było zaplanować jeden budynek by tam była świetlica i szatnia w jednym 

miejscu. Miejsce na świetlicę obecnie jest w niefortunnym miejscu jest to teren podmokły i budowa 

będzie droga a poza tym jest tam kwestia bezpieczeństwa czyli bliskość drogi powiatowej, zakręt. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  to nie jest proste.  

 

Radny pan  Robert Kowalski-  nic nie jest proste a wyborcy pana postawili żeby  pan rozwiązywał 

trudne problemy.  

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- Piaseczno ma świetlicę, a są miejscowości, takie gdzie 

świetlicy nie ma wcale. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- nie mamy środków by wejść w projekt. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- co się stało przez rok, że nagle nie ma pieniędzy, rok temu 

pokazywaliście w jakiej dobrej kondycji jest Gmina. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- nie było pokazane, że tak świetnie stoi, a problem jest we 

współczynnikach a na starych zasadach gmina jest zadłużona na 30%. 
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Radny pan  Robert Kowalski-  zgania Pan wszystko na współczynniki, a ja zadam Panu takie pytanie? 

Gdyby nie współczynniki czy mielibyśmy tyle nadwyżki by spłacać zadłużenie. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas-chyba tak 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  no chyba nie, bo nie ma takiej nadwyżki operacyjnej, od 2010 roku nie 

ma pan pomysłu na gminę i proponuje nam Pan ciągle się zadłużać. Ile ma kosztować szatnia w 

Piasecznie. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- około 140 tys. zł 

 

Radny pan  Robert Kowalski- to już to można było włożyć i zrobić to razem. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas - a wie Pan czyja jest ziemia przy stadionie. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- nie wiem Pan jest Burmistrzem i ja nie mam prawa wiedzieć. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- chodzi o transport publiczny od kiedy on ruszy? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-w przeciągu dwóch miesięcy, przy przygotowaniu do 

przetargu nie udało się tego zrobić, ale myślę, że do końca tego kwartału zostanie to zrobione. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani  Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. Proszę o doczytanie pisma od rolników. 

 

Pismo odczytał wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski pismo stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. Te problem już wcześniej docierał do rady miejskiej robiliśmy tam oględziny. 

Obiecano nam, że zostanie to zrobione. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej pani  Maria Woźniak- udzielę głosu rolnikom bo są tu na sali. 

 

Mieszkanka-rolnik pani Maria Rycerz - mam zalane 13 hektarów łąk i to jest należące do starostwa i 

my wiemy o tym, ale pomóżcie nam i my pomożemy w tym, ale sami tego nie zrobimy. My mamy na to 

miesiąc czasu, bo w pole wchodzi się w marcu. Chcielibyśmy, żeby na terenie gminy założyć fundusz 

melioracyjny by każdy rolnik doliczył do podatku 5 czy 7 zł by one były przeznaczone na czyszczenie 

rowów. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas –zapraszam jutro około 9
30

 i będziemy myśleć jak wyjść z tego 

problemu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej pani  Maria Woźniak- pismo stanowi załącznik nr 6 jest to wniosek od 

pana dyrektora TCK, pismo doczytał pan Robert kowalski- wiceprzewodniczący Rady. 

 

Dyrektor TCK pan Tadeusz Mazur – wnioskujemy o zwiększenie budżetu byśmy mogli składać 

wnioski, a nie chcemy się posiłkować się kredytem, projekty realizujemy w ciągu miesiąca i w ciągu 30 

dni otrzymujemy te pieniądze, mamy zwrot. W zeszłym roku braliśmy pożyczkę w banku na wypłaty 
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dla ludzi przy czym w grudniu z Pomeranii dostajemy połowę pieniędzy i niestety oddamy je do banku. 

My te projekty zrobiliśmy kosztem inwestycji. My byśmy prosili tylko o zwiększenie na wkład własny. 

Chcemy 100 tys. zł i żebyśmy my tym mogli operować, co roku mieć pieniądze na wkład własny. Jak 

trzeba będzie to weźmiemy kredyt. Chcemy te pieniądze jak przejdzie nam projekt z ministerstwa.  

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- czy to jest koszt organizacji europejskiego festiwalu? 

 

Dyrektor TCK pan Tadeusz Mazur – Jest to koszt całkowity festiwalu nie jest to koszt Dni Miasta, bo 

na artystów nie dostaniemy dofinansowania, ale mamy 50% kosztów Dni miasta, jak byśmy robili same 

Dni Miasta to byśmy całe koszty sceny robili. Jak będziemy mieli fajne zespoły to więcej otrzymujemy 

od sponsorów i za dzierżawę gruntów pod działalność handlową. Z zespołami umowy muszę zawierać 

na rok wcześniej ponieważ wówczas są korzystniejsze ceny.  

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski-  jaki jest koszt imprezy Dni Trzcińska i festiwalu 

sportu? 

 

Dyrektor TCK pan Tadeusz Mazur – nie wiem jeszcze dokładnie bo umowy mamy podpisane z 

głównymi artystami. Dni miasta to około 60 tys. zł z czego zakładamy że 30 tys. zł pozyskamy od 

sponsorów. 

 

Kandydat na skarbnika Pani Ewa Winkel- włożenie tych zadań może być tylko wówczas jak 

uzyskamy dodatkowy dochód dla gminy ten etap powinien być w zeszłym roku. 

 

Dyrektor TCK pan Tadeusz Mazur – był myśmy planowali to na etapie projektu.  

 

Kandydat na skarbnika Pani Ewa Winkel- takie same problemy mamy przy projektach 

inwestycyjnych. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Radna Pani Magdalena Hybiak- chciałem zapytać o sprawę topól, już to poruszałam. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  jeśli chodzi o topole to myślę, że jutro Pani otrzyma 

odpowiedź.  

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  ja tej decyzji nie wydaję, my też czekamy czasami pół roku na 

decyzję. 

 

Radna Pani Magdalena Hybiak- a co z ta drogą na ul. Dworcowej czy zostanie tam położony ten frez? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  tych wniosków na frez było sporo postanowiliśmy że 

pójdzie na ul. Wolności przy blokach i przy bramie Myśliborskiej tam koło byłej energetyki. Ale 

materiału jest tyle ile jest. 

 

Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- czy to jest droga tam na ul. Dworcowej. 
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Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  nie jest to działka drogowa. Na dzisiaj jeśli chodzi o ten 

frez co mamy to tam nie idzie, jak będziemy mieli materiał to zrobimy. 

 

Radna Pani Magdalena Hybiak-  na ulicy Polnej przy byłej rozlewni lampa się nie świeci. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- rolnicy u nas w Gminie nie mają żadnego przedstawiciela czy istnieje 

możliwość utworzenia w Trzcińsku-Zdroju sołectwa Trzcińsko-Zdroj, dało by to możliwość uzyskania 

dofinansowania. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  na następną komisję utworzymy procedurę utworzenia 

sołectwa. 

 

Radna Pani Magdalena Hybiak-  chodzi o wyjazd z Trzcińska w tym lasku przy strzelnicy jest tam 

dzikie wysypisko. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- chodzi o drogę powiatową po obu stronach był wysypany żwirek i 

tam przy krawędzi jezdni powstały zagłębienia jak to już zgłaszałem 2 miesiące temu i tam stoi woda a 

krawędzie tej jezdni zaczynają się kruszyć. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- czasami ze Starostą rozmawiam wyślemy tam pismo i 

porozmawiam osobiście jak będę. 

 

Radny pan Piotr Przytuła chciałem podziękować za naprawę drogi na ul. Wolności. Często dzisiaj 

słyszeliśmy o planowaniu za chwile podajemy uchwały o sprzedaży nieruchomości działka przy ul. 

Sienkiewicza tam stoi kilka garaży a mogło by powstać kilkanaście tylko trzeba zapanować. A teraz 

zrobiono tak, że są trzy garaże, wiemy, że kolejny mieszkaniec czeka na decyzję od konserwatora. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

Do punktu VII. 1. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 

klas pierwszych w szkołach podstawowych Gminy Trzcińsko-Zdrój, które będą 

brane pod uwagę podczas postępowania rekrutacyjnego oraz określenia liczby 

punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia w roku szkolnym 2018/2019 (druk nr XXXVIII/ 361/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 
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Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 361/2018 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 2. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 

publicznego przedszkola i oddziałów przedszkolnych w szkołach Gminy Trzcińsko-

Zdrój, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

oraz określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia w roku szkolnym 2018/2019 (druk nr XXXVIII/ 

362/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 362/2018 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

świadczenia Przedszkola Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju oraz oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój.  

(druk nr XXXVIII/ 363/2018)  
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 
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Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 363/2018 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 

2018-2021. (druk nr XXXVIII/ 364/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 364/2018 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 365/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

wszystkie uchwały tego typu zostały zaopiniowanie pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania do tych uchwał? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 365/2018 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 366/2018) 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 366/2018 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 367/2018) 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 367/2018 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 368/2018) 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 368/2018 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 369/2018) 
Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 369/2018 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 370/2018) 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 370/2018 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 371/2018) 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 371/2018 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 372/2018) 
Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 372/2018 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 373/2018) 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 373/2018 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 374/2018) 
Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 374/2018 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 375/2018) 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 375/2018 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 376/2018) 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 376/2018 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr XXXVIII/ 377/2018) 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 377/2018 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 18. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXVIII/378/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ryszard Makuchowski skarbnik Gminy- otwieram własną działalność gospodarczą i dlatego nie 

mogę być już skarbnikiem. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 378/2018 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

Przewodnicząca obrad-  odczytała podziękowanie od radnych za współpracę. 
 

Ryszard Makuchowski skarbnik Gminy-  dziękuję bardzo, zaskoczyliście mnie bardzo i również 

dziękuję za współpracę.  

 

 

Do punktu VII. 19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXVIII/379/2018) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki- czy Pani kandydat na Skarbnika zapoznała się z projektem budżetu. 

 

Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy- Tak zapoznałam się. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  Co Pani na ten temat uważa? 

 

Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy- Tak Trudno mi opiniować w momencie jak są już 

plany porobione i będzie mi ciężko poddać opinii. Nie mam bezpośrednio poglądu na sytuacje. 

Podejmuję się go realizacji. 
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Radny pan  Robert Kowalski- jaki ma Pani pomysł na zwiększenie budżetu. 

 

Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy- wiedze, że Gmina nie ma dobrej sytuacji i należy 

zaplanować dochody na pokrycie bieżących wydatków a nie ciągłe ich obcinanie. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 379/2018 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 20. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

dotyczącego realizacji programu interwencyjno-motywacyjnego dla osób 

nietrzeźwych z terenu Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXVIII/380/2018) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 380/2018 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 21. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXVIII/381/2018)                  

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVIII/ 381/2018 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 22. Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2018 (druk nr XXXVIII/382/2018) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana, ale rozstrzygnięcia nie było.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  jest bardzo dużo potrzeb i ciągle potrzeby inwestycyjne nawet wyszło to 

dzisiaj na sesji. Można by wpisać tą świetlice do WPF i by to wróciło na swoje miejsce. Co zrobić w tej 

sytuacji jak  mamy uchwalić budżet bez inwestycji, nie będziemy mogli złożyć wniosku na świetlice. 

Tak jak pan dyrektor TCK składa wniosek bez tych pieniędzy będzie musiał wziąć kolejny kredyt. Ja nie 

mówię, o ściągniętej oczyszczalni ścieków bo to jest tylko po to by można było wziąć kredyt 

konsolidacyjny. 

 

 

Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy- do tej pory zarządzam finansami i myślę, że jest tu 

jeden problem że nie ma priorytetów.  

 

Radny pan Janusz Pieróg-  chciałbym uzyskać program naprawczy a co tu mówić o priorytetach. 

 

Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy-  należy zrobić plan ograniczenia wydatków, gmina 

powinna się zamykać w dochodach których uzyskuje. 

 

Przewodnicząca obrad-co możemy zrobić by zwiększyć dochody a nie ograniczać wydatki. 

 

Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy- dochody tylko możemy zwiększyć ze sprzedaży 

nieruchomości, ale mało tego gmina nie ma terenów atrakcyjnych gospodarczo nie widzę możliwości 

zwiększenia dochodów, ale widzę możliwości zmniejszenia wydatków. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  czy mamy już jakieś propozycje zwiększenia wydatków w celu 

poprawy sytuacji finansowej Gminy. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- przedstawił propozycje, które będą miały na celu zmniejszenie 

wydatków z budżetu gminy, informacja stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
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Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy- są to bardzo realne kwoty. Nie mam pomysłu jak 

zwiększyć dochody w bardzo widoczny sposób. 

 

Przewodnicząca obrad-  na czym ta oszczędność na oddziałach by polegała, czy ludzie by tracili 

prace? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- na przestrzeni kilku lat można by ograniczyć skutki 

przekształceń szkoły. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- czy tam jest przewidziane I-III czy tez zerówka. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- zerówka też. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  co Pani myśli o budżecie w którym nie spełniamy wskaźników? 

 

Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy- faktycznie nie spełniamy wskaźników, nawet przy 

założeniu jakie mamy  w planach to mamy założenie konsolidowanie kredytu a pozwoli nam to w 

przyszłych latach żeby te wskaźniki spłacać. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  mam dwa pytania co się stanie jak nie uchwalimy tego budżetu, a drugie to 

co się stanie, jak uchwalimy to do 31 stycznia. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jak nie uchwalimy tego budżetu do końca stycznia, to do 

końca lutego budżet dla gminy ustali nam RIO samorząd ma obowiązek uchwalić budżet do końca roku 

w niektórych przypadkach do końca stycznia. RIO będzie opierała  się na projekcie budżetu i on nie 

zakładał skonsolidowania kredytów. Jak my to nie uchwalimy to RIO ma ułatwione zadanie i podjęła by 

się RIO ona widzi projekt budżetu. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  może wejść lepiej w program naprawczy i wówczas państwo by nam dało 

12 milionów bo na oczyszczalnie też byśmy dostali. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- nie dostalibyśmy 6 milionów na te długi jakie mamy. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  ale na konsolidacje by nam dali byśmy więcej nie robili tylko to. 

 

Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy- chcemy urealnić ta inwestycję urealnić kredyt. Jeżeli 

nie podejmiemy działania i nie skonsolidujemy kredytu i nie uzyskamy części kredytowej, program 

naprawczy, spowoduje to że nie będziemy mogli w nic inwestować. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- 30 stycznia można zrobić sesję nadzwyczajną. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  jeśli chcecie państwo włożyć kredyt konsolidacyjny to 

musi być nowa sesja nadzwyczajna. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

O godzinie 16
20

 przewodnicząca obrad ogłosiła przerwę.  

O godzinie16
2
 obrady zostały wznowione. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 
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- za- 0- głosów 

- wstrzymało się - 13- osób 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 

 

/projekt uchwały druk Nr XXXVIII/ 382/2018 stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2018-2033 (druk nr XXXVIII/383/2018) 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i nie 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

- za- 0- głosów 

- wstrzymało się - 13- osób 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 

 

/projekt uchwały druk Nr XXXVIII/ 383/2018 stanowi załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodnicząca obrad -Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji część 

odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani odpowiedziami, 

czy jeszcze, są jakieś zapytania? 

  

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  cena tego kruszywa to jest koszt około 2 500 zł i jest to materiał dużo 

trwalszy. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- jeśli będzie możliwość to zakupimy. 

 

Jestem Jola Harvey i jestem z Chełma Górnego- nie wielkiej wioski o której dzisiaj nie było nic 

słychać. Burmistrz i radni powinni dbać o wszystkie wioski. Wszyscy chcą jakich priorytetów, a potem 

mówimy a może szatnię a może świetlicę. Jest już inwestycja, która jest rozpoczęta jest to dla 3 wsi w 

których wiele lat nic nie było robionych jest to oczyszczalnia ścieków w Chełmie Górnym,  hydrofornia 

w Gogolicach i sieć wodociągowa na Górczynie. Jest to inwestycja, która jest skokiem cywilizacyjnym 
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dla wiosek zapomnianych przez Boga i ludzi. Chciałam bardzo zaapelować że jest to też państwa 

odpowiedzialność, za te obszary i państwa głos jest ważny i żeby nie myśleć tylko o sobie i swojej 

przebieralni. Po co iść w budowę kompletnie nowego budynku jak możemy mieć stary 

wyremontowany. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- ta inwestycja jest w budżecie i z tego co wiem nie jest zagrożona. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- nie jest zagrożona. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno pan Robert Juchlke – my o tej szatni czy świetlicy mówimy już od 5 lat 

lub nawet więcej, i my walczymy a że Pani pochodzi z Chełma i ma takiego sołtysa, to nie nasza wina, 

15 lat temu robili świetlice w Gminie,  my też mieliśmy fajny budynek ale Gmina go sprzedała my 

chcieliśmy zrobić jeden budynek szatani, świetlicy, remizy przy boisku. Ale Gmina zadecydowała 

inaczej. Jak chcecie zabrać nam fundusz sołeckich to jak dostaniemy 6 tys. zł, to co ja mogę zrobić za te 

6 tys. zł. Kładziemy sobie chodniki z funduszu sołeckiego, zrobiliśmy cmentarz. Najlepiej świetlicę 

zrobić w tej Avenie, bo to co ma być zrobione czyli rozbudowa tego co teraz jest to jest jakieś 

nieporozumienie. 

 

Jestem Jola Harvey ja jestem z Chełma Górnego- my musimy mieć tą oczyszczalnię, bo to jest nasze 

być albo nie być. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- my nie wiemy na jakich zasadach właściciel obiektu z Aveny nam to 

udostępni, jak będą w porządku to nie chcemy rozbudowywać tego co mamy. Ale na razie są nabory na 

świetlice i dlatego musimy złożyć dokumenty. 

 

Mieszkanka Gogolic pani Barbara Purgal- słyszałam, że są zamiary przekształcenia naszej szkoły w 

szkołę filialną czy to zmniejszy koszty funkcjonowania nie jestem pewna bo budynek trzeba utrzymać 

nauczycieli utrzymać i jeszcze wiele dzieci dowozić. Może nadzy się przyjrzeć do zatrudnieniu w 

szkołach kiedyś pracowałam w szkole i tam na etatach można zaoszczędzić, bo jak tam zatrudnia się 

przedmiotowa z zewnątrz, a tam jest nauczyciel, który ma uprawnienia i nie otrzymuje tych godzin 

należy się temu przyrzec. Czujemy się spychani na boczny tor. Tak budżetem trzeba dysponować, żeby 

starczyło na wszystko. Jak będziemy dowozić dzieci to one będą musiały dużo dalej a jeszcze jadąc po 

tej drodze z Gogolic to nie wiem, czy to takie bezpieczne. Tam ta droga jest powiatowa a jest w 

fatalnym stanie, bo żeby dowozić bezpiecznie dzieci do szkoły to musi być bezpieczna droga. To na 

zakończenie przypominamy się mieszkańcy Chełma i Gogolic byśmy mieli równe szanse. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  czy państwo podejmowaliście rozmowy jako Stowarzyszenie żeby 

prowadzić szkołę. 

 

Mieszkanka Gogolic pani Barbara Purgal- owszem panowie Burmistrzowie zaprosili nas na spotkanie. 

Ale żeby się umówić na spotkanie to chcieliśmy by przedstawili nam koszty utrzymania szkołę. Jaka 

jest subwencja na jednego ucznia. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- i właśnie temu miało służyć to spotkanie. 

 

Mieszkanka Gogolic pani Barbara Purgal-  no ale to nie jest tak, że wy nas zaprosiliście na spotkanie, 

nie konsultując się wcześniej z członkami mojego stowarzyszenia, ja mam ekonomistów i oni by mi 

powiedzieli jakie pytania zadać. 
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Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- to nie było spotkanie żeby przyjęła Pani naszą propozycje 

chcieliśmy przedstawić sytuację szkoły potasowej w Gogolicach my nie chcieliśmy przekazywać w tym 

dniu szkoły przecież to jest jakiś absurd. 

 

Mieszkanka Gogolic pani Barbara Purgal-  w piśmie nie było informacji, że chcecie nam przekazać 

informacji, tam była sprawa przejęcia szkoły, my to zrozumiałyśmy, że mamy się zdeklarować. Ale 

przejmowanie szkoły przez stowarzyszenie to jest ostatnia rzecz, jaką należy zrobić. My prowadzimy 

stowarzyszenie społecznie a nie prowadzimy przedsiębiorstwa. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- ja uczestniczyłem w spotkaniach w roku ubiegłym, nie 

można mówić o spotkaniu w kwietniu i przejęciu informacji. Dwukrotnie były listowne zaproszenia i 

dwukrotnie stowarzyszenia nie przyszły. My zapraszamy, a jesienią tego roku otrzymaliście informację 

o sytuacji w oświacie są one jawne i opublikowane w BIP. A sytuacja oświaty w Gminie Trzcińsko-

Zdrój jest jawna i rzetelna.  

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-   należy im to przedstawić wcześniej, niech mają. 

 

Mieszkanka Gogolic pani Barbara Purgal-  osobiście jak się nie palę do przejęcia szkoły na walnym 

zebraniu członkowie stowarzyszenia omówią ten temat i podejmą decyzje. 

 

Pani Ewa Winkel- kandydat na skarbnika Gminy-  ja chciałam odpowiedzieć, na pytanie co zrobimy 

jak nie przyjmiecie tego budżetu to RIO wezwie nas do opracowania planu naprawczego i realizacji i na 

następne 3 lata gmina może zapomnieć o jakichkolwiek inwestycjach. 

 

Przewodnicząca obrad- zwołuję nadzwyczajną sesję 30 stycznia na godzinę 13. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu X. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 17
00

– Przewodnicząca obrad zamknęła XXXVIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 Integralną częścią protokołu jest nagranie. 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 

 

 

 

 

 

 


